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El PSM-EN serà present a gairebé tots els municipis de Mallorca
 

El secretari general del PSM-EN, Biel Barceló, ha concentrat avui matí al Centre Bit d'Inca a regidors, batles i militants nacionalistes de tota Mallorca. Una
cita que ha servit per presentar les 43 candidatures que el PSM-EN ja té configurades fins al moment, tot i que en les properes setmanes s'incorporaran fins a

sis candidatures més, el que permet assegurar que el PSM-EN serà present a  gairebé tots els municipis de Mallorca.

 

“És molt important aquesta implantació territorial a través de la presència o bé de llistes pròpies del PSM, o bé a través de llistes de les altres forces

polítiques que conformen la coalició. Tot plegat, per ajudar a constituir majories progressistes arreu de Mallorca”. 

 

El secretari general del PSM-EN i candidat de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa a la presidència del Govern ha aprofitat aquesta reunió per insistir en
què una de les apostes més importants que fa la coalició per a consolidar els projectes polítics de govern és en l'àmbit de l'educació. “En moments de crisi
econòmica, hem de millorar els resultats del fracàs escolar, ampliar els recursos que hi destinam, i per tant ens plantejam com a fita destinar com a mínim el

7% del PIB a educació”.

 

Barceló ha assegurat que el canvi de model econòmic passa per invertir en formació, tant per als joves com per als aturats de sectors amb poca projecció en
aquests moments, com és el de la construcció, perquè “només apostant per la innovació, la recerca i el desenvolupament, a través de la formació, serem

capaços de dur endavant un canvi real del model econòmic”. 

En aquest sentit, el candidat nacionalista ha reconegut que les declaracions realitzades ahir pel batle de Calvià, Carlos Delgado, sobre la seva postulació com
a responsable d'Educació, són importants. Barceló creu que és bo que el PP descobreixi les seves cartes i mostri a cara descoberta que la seva aposta passa
per crear una conselleria basada en la ideologia i la incultura que perseguiria desmallorquinitzar l'educació. Davant aquesta amenaça, Barceló recorda que
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“som la única garantia per assegurar la protecció de la nostra cultura, la nostra llengua i la nostra tradició”.
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PSM-IV-ExM aposta per investigar en l'eficiència de les energies
renovables per canviar el model energètic
 

Biel  Barceló i Fina Santiago, candidats de la coalició  PSM-IniciativaVerds-Entesa, han comparegut avui en roda de premsa
per  mostrar el seu suport amb els afectats per la catàstrofe mediambiental i  humanitària que s'ha produït al Japó. Però al
mateix temps ha recordat  que els efectes de la gran i descontrolada fuita de radioactivitat es  podrien haver evitat si la
dependència de l'energia nuclear fos tan  forta.

"Apostam  per invertir en la investigació i l'estudi de les energies renovables,  especialment pel que fa a l'eficiència
energètica, i proposar aprovar  una llei d'energies renovables que ho permeti i ho reforci amb una  important dotació
econòmica". Fina Santiago ha reconegut que el debat de  les polítiques energètiques ha tornat a situar-se a les agendes 
polítiques, i per tant aquest és el moment de recordar que el canvi en  els models econòmics també passen per canvis en els
models energètics. I  és en aquest camp que les Balears encara són a temps d'implementar la  presència de les renovables en la
generació de l'energia que consumim.

Biel  Barceló, per la seva part, ha lamentat la política energètica del PSOE i  del govern espanyol ja que van en contra del
medi ambient i el  territori com s'ha demostrat aquesta mateixa setmana. "És un greu error  que el Congrés dels Diputats, amb
els vots del PSOE, CiU i PNB, hagi  rebutjat l'esmena del senador del PSM, Pere Sampol, per evitar les  prospeccions
petrolíferes a les costes d'Eivissa i el País Valencià.

"O  petroli, o turisme i medi ambient. El PSOE segueix optant pel  combustible caduc, però no podem seguir apostant pel
petroli, el canvi  de model s'ha iniciat i ara no el podem aturar o fer passes enrere". Per  això, ha anunciat que el grup
parlamentari ha registrat avui mateix una  PNL perquè el Parlament insti al Ministeri d'Indústria a reconèixer que  les Illes
Balears necessiten un tractament específic en matèria de  gestió fotovoltaica.

En  aquest sentit, Barceló ha criticat la falta de voluntat política del  PSOE perquè "no tan sols no dóna suport a les
renovables, sinó que hi va  en contra, sol aposta per les nuclears o les tèrmiques". Així ho ha  demostrat en les seves darreres
actuacions en aquesta matèria, ja que el  recent Decret Llei 14/2011 sobre la correcció del dèficit tarifari  elèctric ha carregat
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principalment sobre les empreses productores  d'energies renovables amb una forta retallada de les ajudes.

 

Altres propostes

 

Fina  Santiago ha explicat que el camp de la investigació en l'eficiència  energètica pot permetre la inserció laboral d'un sector
de treballadors  ara aturats com són els de la construcció. "Si aquests aturats es formen  en l'aplicació de la tecnologia
fotovoltaica i eòlica per a  l'autosuficiència dels edificis, aconseguim el doble objectiu de formar i  inserir laboralment un
sector de població important  a la vegada que protegim el medi ambient".

 

La coalició aposta també per fomentar l'autonomia energètica dels edificis  a  través del suport de les administracions.
Santiago ha enunciat també  que la coalició impulsarà el desenvolupament de la microgeneració, una  tecnologia molt
avançada que, a través de l'arribada del gas a les  illes, permetrà implementar una altra manera de genera energia molt 
positivament sobretot en els sectors industrials o equipaments públics  que són grans consumidors.
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El PSM-EN lamenta que CiU voti, per primera vegada, contra
una resolució unànime d’un parlament autonòmic
 

El PSM-Entesa Nacionalista lamenta que, per primera vegada en la història, els representants de Convergència i Unió a les
Corts Generals espanyoles hagin votat en contra d’una resolució aprovada per un parlament autonòmic, en referència al vot
contrari a la derogació dels decrets que permeten les prospeccions petrolieres entre les costes de València i Eivissa. Els grups
parlamentaris de CiU, PSOE i PNB varen rebutjar l’esmena del senador del PSM-EN, Pere Sampol, per derogar aquests
decrets. Anteriorment, el Parlament de les Illes Balears havia aprovat per unanimitat instar a les Corts espanyoles a
derogar-los.

El senador nacionalista posa de manifest que fins ara els grups de CiU no s’havien posicionat mai en contra de mesures
legislatives que havien estat proposades o demanades per un parlament o assemblea legislativa d’una Comunitat Autònoma.
Sampol es manifesta decebut perquè CiU hagi violat aquesta tradició justament en una qüestió en què el Parlament de les Illes
Balears s’hi havia pronunciat de manera unànime.

D’altra banda, respecte a l’argument que l’esmena referida a les prospeccions s’introduïa a un projecte de llei que no hi
tenia res a veure, el senador del PSM-EN contesta que aquesta és una pràctica habitual a les Corts espanyoles, i que va ser
introduïda precisament per partits com PP, PSOE i CiU. Com a exemples recents, hi ha l’anomenada “Llei Sinde” (una
disposició final inclosa dins la Llei de l’Economia Social que consisteix en un conjunt de mesures per modernitzar
l’economia espanyola en els sectors financer, empresarial i mediambiental) o les esmenes introduïdes a la Llei de Cooperació
Internacional modificar la Llei de Caixes.

Aquest darrer cas és flagrant, segons Sampol, perquè tant el PSOE, com PP i CiU hi queden retratats ja que hi van presentar
esmenes per modificar el sistema financer a través d’una llei que no tenia res a veure amb els seus objectius. Per tot plegat,
Sampol afirma que els arguments esgrimits ahir a Palma pel diputat de CiU al Congrés, Pere Macias, són “excuses de mal
pagador”.

Finalment, Pere Sampol posa de manifest la nul·la capacitat d’influència política de Convergència per les Illes (partit liderat
pel diputat i expresident d’UM, Josep Melià), que es reclama referent de CiU a les Illes Balears però no és capaç
d’aconseguir que els seus aliats respectin al Congrés dels Diputats la voluntat unànime del Parlament del nostre país.
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Sampol (PSM): “el PSOE de Zapatero posa en risc el medi
ambient i el turisme de les Illes Balears”
 

El Congrés dels Diputats ha votat en contra de derogar els permisos per realitzar prospeccions petrolíferes al Mediterrani,
exactament davant les costes d’Eivissa i el País Valencià. El PSOE, CiU i PNB han rebutjat incloure l’esmena del senador
del PSM-Entesa Nacionalista, Pere Sampol, a la llei d’Economia Sostenible que preveu la derogació del Real Decret que
recull l’autorització per realitzar aquestes prospeccions.

Sampol ha lamentat aquesta decisió dels grups del Congrés perquè suposa una “greu amenaça per l’ecosistema marí de la
zona, al mateix temps que per l’economia de totes les zones turístiques del Mediterrani, principalment les Illes Balears”. I ha
afegit: “el PSOE de Zapatero està posant en risc el nostre ecosistema i el nostre turisme. Això contradiu les paraules del
president Antich, que l’altre dia va dir que amb el turisme no s’hi juga. Zapatero no només sacrifica la credibilitat d’Antich i
del PSIB, sinó que juga amb el nostre turisme i amb el nostre medi ambient”.

Així mateix, el senador nacionalista considera que els arguments esgrimits per alguns diputats són falsos. “Les empreses que
realitzaran les prospeccions han d’invertir una quantitat important de doblers, i no ho farien si no tinguessin perspectives per
explotar en un futur els jaciments de petroli que localitzin”.

El PSM-EN considera, així mateix, que aquesta votació evidencia la contradicció i el doble llenguatge emprat pel PSOE, a les
illes i a Madrid. “El servilisme del partit a les Balears queda en evidència ara perquè han demostrat no tenir cap capacitat
d’independència ni quan el mateix partit governa a l’Estat espanyol”.
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El PSM-IV-ExM s'oposa al projecte de Cala Estellencs
 

Demarcació de Costes de les Illes Balears manté en exposició pública en aquests moment el projecte anomenat “de recuperació i protecció de la  platja de
Cala Estellencs”. Es tracta d'un projecte que causarà un impacte paisatgístic i sobre el fons marí molt greu, ja que preveu la construcció d'un espigó de fins a

60 metres de longitud, gairebé més de la meitat de l'obertura de la cala. 

 

El PSM-IniciativaVerds-Entesa considera que és un projecte desmesurat que suposarà una modificació artificial de la zona, però sobretot que pretén destruir
una part molt important de les reserves de posidònia de Mallorca amb l'ocupació directa de l'espigó i indirecta per les alteracions submarines que es

provocaran amb la seva construcció.

 

És necessari que el projecte prevegi solucionar els despreniments del penya-segat de la cala, però la coalició s'oposa a que s'inverteixin dos milions d'euros

en perjudicar el litoral mallorquí amb una actuació tan agressiva i confia que Demarcació de Costes es replantegi el projecte. 

 

Per tot això, la coalició ja està preparant unes al·legacions que presentarà en un breu termini de temps per mostrar la seva disconformitat amb el projecte,

però sobretot per evitar que es destrueixi Cala Estellencs. 

 

Així mateix, la coalició confia que l'informe que està elaborant la Comissió Balear de Medi Ambient es pronunciarà en contra d'aquest projecte, valorant el

gran impacte mediambiental i paisatgístic que causaria. 
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Rosa Vich opta a la reelecció com a batlessa de Santa Maria del
Camí
 

Rosa Vich s'ha presentat aquesta setmana davant la gent del poble amb la honestedat de qui ha governat durant una legislatura amb els entrebancs de la crisi
econòmica i l'ombra de la corrupció. L'actual batlessa de Santa Maria del Camí assumeix el repte de seguir liderant el projecte polític del PSM-EN al

municipi i consolidar, així, la feina feta durant aquests darrers quatre anys. 

“Hem treballat de valent perquè Santa Maria sigui un poble viu i dinàmic, i crec que ho hem aconseguit”. Rosa Vich s'ha dirigit divendres vespre als més de
230 assistents, entre ells, el secretari general del PSM-EN, Biel Barceló, a les Cases des Mestres per fer balanç d'una legislatura que reconeix complicada

però molt positiva pel que fa a l'acció de govern i les millores aconseguides per al poble. 

 

En aquest sentit, Vich ha recordat que l'equip de govern ha fet feina per als santamariers i santamarieres, principalment en educació. “Santa Maria té unes
bones infraestructures bàsiques però aquesta legislatura s'han millorat els equipaments amb una forta aposta per l'educació, per això hem duplicat l'oferta de

places escolar”.

 

Tot i reconèixer les dificultats econòmiques de l'administració local degudes a la crisi i la disminució dels ingressos a les arques municipals, la batlessa ha
remarcat que l'Ajuntament no s'ha endeutat. “El nostre endeutament és dels més baixos de Mallorca, però això se'n pot anar en orris si el model de

creixement s'accelera”.

 

Amb la responsabilitat de la feina feta i un projecte polític consolidat com el del PSM-EN a Santa Maria, on governa des de fa més de dues dècades, Rosa

Vich torna a assumir el lideratge de la candidatura progressista amb  honradesa i el compromís amb la gent de Santa Maria. 
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PSM-IV-ExM condemna les agressions feixistes contra la
memòria democràtica
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha condemnat avui les agressions perpetrades per grupuscles feixistes contra símbols públics per a la
recuperació de la memòria històrica i democràtica. Concretament, aquest cap de setmana han estat atacats amb pintades insultants i
intimidatòries pròpies d’agitadors d’extrema dreta tant el Bosc de la Memòria, a Calvià, com el mur on afusellaren el darrer batle republicà de

Palma, Emili Darder (i on s’ubica una placa d’homenatge a la seva figura).

Des de la coalició PSM-IV-ExM consideren que aquestes agressions són inacceptables en democràcia, i posen de manifest la necessitat que
les institucions continuïn treballant com fins ara per recuperar i promocionar la memòria històrica i democràtica front al totalitarisme (com han
fet, per exemple, amb la recent construcció del Mur de la Memòria per part de la Regidoria de Cultura de l’Ajuntament de Palma, en

col·laboració amb l’Associació Memòria de Mallorca i amb el suport de la Fundació Balear de la Memòria Democràtica).

Finalment, la formació integrada per nacionalistes i ecosocialistes reitera el seu compromís irrenunciable amb la pau, la concòrdia, la
democràcia, la llibertat i la igualtat; i fa una crida a tots els sectors socials, polítics i mediàtics de Mallorca perquè actuïn amb responsabilitat i

no atiïn l’odi i la violència envers els valors democràtics i els símbols que els representen.
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El PSM acusa Bauzà de convertir l’empresa Marratxí XXI en
una oficina de col·locació
 

El grup municipal del PSM a l’Ajuntament de Marratxí denuncia que l’equip de govern municipal ha contractat fins a 19
empleats a través de l’empresa municipal sense complir la lliure concurrència, transparència i igualtat d’oportunitats i mèrits,
en una paraula, a dit.

Els nacionalistes també qüestionen que alguns empleats de Marratxí XXI facin feina a la Brigada Municipal, alguns d’elles
inclús condueixen vehicles municipals, com si fossin funcionaris quan no han passat cap procés de selecció ni cap
convocatòria pública.

Joan Francesc Canyelles, portaveu del PSM a l’Ajuntament, acusa al batle, José Ramon Bauzá (PP) d’injust i de vulnerar un
dret constitucional en no complir els criteris d’igualtat d’oportunitats, mèrits, publicitat i de no convocar unes proves
selectives, per tal de donar oportunitat a totes les persones que se vulguin presentar per fer feina a aquesta empresa pública.

El regidor nacionalista també considera que no és just que algunes persones tenguin la possibilitat de fer feina escollits d’una
forma aleatòria i a dit, envers que tothom tingués les mateixes possibilitats d’igualtat d’oportunitat, lliure concurrència i que
se pugui presentar tothom als llocs de feina.
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Els Joves de la coalició PSM-IV-ExM han gravat avui un LipDub
a Petra amb la participació dels candidats
 

Els Joves de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa han dut a terme aquest diumenge la gravació d’un LipDub a Petra amb
la participació, entre d’altres, de Biel Barceló, Fina Santiago, Joan Font, Magdalena Palou, Antoni Verger i Marisol
Fernández, candidats al Parlament, al Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Palma, respectivament.

El Teatre de Petra ha estat l’escenari escollit on prop de 200 personesmhan participat en la representació de la realitat política
i social de Mallorca amb un to desenfadat. Amb la cançó L’espectacle de Fora des Sembrat, els joves de la coalició han
gravat un LipDub per donar suport als candidats al Parlament, el Consell de Mallorca, i tots els ajuntaments dels municipis de
l’illa.

Des de primera hora del matí i fins l’horabaixa, tots els participants s’han disfressat, han cantat i sobretot han gaudit d’una
jornada de rodatge que ha servit per encalentir motors de cara a la campanya electoral que s’apropa.

L’objectiu d’aquest vídeo és llençar els missatges principals de reivindicació dels joves, entre elles la priorització de la
justícia social, l’educació, la lluita contra la corrupció.
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Vídeos del sopar del 35è aniversari
 

  

A continuació podeu escoltar i veure les principals intervencions de la nit del passat 12 de març, quan el PSM-EN va
convocar un sopar per celebrar els 35 anys d’història junt amb més de 700 militants.
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Nova Blogosfera del PSM-EN
 

    

A través de l’enllaç que trobareu a continuació podeu accedir a les darreres novetats de tots els blogs del PSM-EN, o si ho
preferiu a les pàgines web de les agrupacions o dels Joves de l’Esquerra Nacionalista.

http://www.psm-entesa.cat/blogosfera/
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'Irresponsabilitat'
 

Podíem llegir ahir el balanç de  legislatura del GOB. Un balanç  especialment injust i esbiaixat. El GOB,  com a entitat líder
ecologista  té l’obligació de ser crític, d’exercir  el paper de “Pepito Grillo” de  la política balear (o mosca collonera,  xerrant
clar), ha d’estar  vetllant sempre pel respecte al medi ambient i  denunciar les actuacions  (o la manca d’elles) que cregui
perjudicials.  Com dic, l’obligació del  GOB és ser crític, però també té el deure  d’actuar amb responsabilitat.

Al   balanç presentat ahir es xerra de descrèdit i decepció. El que   desacredita la classe política és el discurs de “tots són
iguals”, els   actes d’alguns no poden ser generalitzats. Ni aquest  govern és igual   que l’anterior ni són iguals els socis que
el formen.

Dic  que és  especialment injust perquè fica a tothom al mateix sac, rebent  justos  per pecadors. Ni el PSM ni el BLOC han
estat uns socis de govern   còmodes. Han vetllat per la conservació del territori tot el que han   pogut i el que li han permès.
En moments de divergència sí és cert que   han optat per mantenir el pacte i seguir al govern, però ens hauríem de   demanar
com seria aquest balanç que presentava ahir el GOB si no   haguessin pogut seguir pressionant al PSOE com a socis de
govern i   gestionant les seves àrees. Hi hauria tren fins Artà? Estaria protegit   Son Bosc? No és un exercici de complicitat,
sinó de responsabilitat.

Dic   que és especialment esbiaixat perquè trobem crítiques fins i tot a les   conclusions de la part del balanç positiu, a més
d'algunes mancances,   com la referència al Pla Hidrològic. També juga amb les paraules   titulant “Ni un nou metre quadrat
d'espai natural protegit”, fent   referència a figures legals, quan d'espai natural se n'ha protegit de   nou, i molt (d'acord que
mai abastament). Afirma que queda pendent la   reducció de l'administració pública -quan és un procés que ja ha   començat.
O insta als partits a aprovar una llei del sòl de consens,   quan saben perfectament que amb la majoria que hi ha ara al
Parlament,   una “llei del sòl de consens” podria ser encara pitjor del que tenim   actualment.

Per tots aquests  motius, i tenint en compte que en dos  mesos hi ha unes eleccions  autonòmiques, insulars i municipals, 
consider que el GOB ha actuat amb  irresponsabilitat. Si bé no tant en el  contingut, sí en les formes.
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